



NATIONAL SCHOOL OF LOCAL ADMINISTRATION  
(NASLA)

DIRECTION DES EXAMENS, DES CONCOURS ET DE  
LA SCOLARITE

NATIONAL SCHOOL OF LOCAL ADMINISTRATION  
(NASLA)

DIRECTORATE OF INTERNAL AND EXTERNAL EXAMINATION  
AND OF ADMISSIONS AND RECORDS

002 015  
No. \_\_\_/N/NASLA/DGA/DECS/SDECC/CSC/Adm 2/a

21 JUN 2024  
Buea,

## COMMUNIQUE

The Director General of the National School of Local Administration (NASLA) hereby calls on trainers and persons who are interested to mark the entrance examination into the school to drop an application file at the mails service of the Institution on or before 26th June 2024 at 3:30pm.

*Le Directeur Général de la National School of Local Administration (NASLA) invite les enseignants et toute personne désireuse de prendre part aux corrections des copies du concours d'entrée à la NASLA, à bien vouloir déposer leurs dossiers de candidature au Service Courrier de l'établissement au plus tard le 26 juin 2024 à 15h30.*

The application file should comprise the following documents/Le dossier de candidature se compose des pièces suivantes :

- An application addressed to the Director General of the National School of Local Administration (NASLA) / Une demande adressée au Directeur Général de la National School of Local Administration (NASLA) ;
- An application fee of 2,000 francs, payable at the Accounting Office of NASLA / Frais de candidature d'un montant de 2 000 francs, payables à l'Agence Comptable de la NASLA ;
- Photocopy of highest academic certificate / Photocopie du diplôme académique le plus élevé ;
- Photocopy of highest professional certificate / Photocopie de la qualification professionnelle la plus élevée ;
- A Curriculum vitae / Curriculum vitae.

The subjects to be marked are / Les matières à corriger sont les suivantes :

- General knowledge / Culture générale ;
- Economics / Économie ;
- Public Law / Droit public ;
- Language (French and English) / Langue (français et anglais) ;
- Citizenship / Education à la Citoyenneté ;



The Director General  
Le Directeur Général

*Ganyitaku E. Bayee*  
Administrateur Civil Principal